
eS KJ P 
Rada Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

Sępólno Kraj. 02.12.2024 r. 

RP.0003.49.2024 

STAROSTWO POWIATOWE 
w Sępólnie Krajeńskim 

»puł 02. 12. 2024 
Ł zaŁ L. Dz.. 
Podpis i  

Sz. P. 
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Zgodnie z § 24 ust. 1 i 4 statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącym załącznik do 

uchwały Nr XLIX/244/2018 Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 r. 

przekazuję następującą zapytanie: 

1. Zapytanie (Z-19) złożone na sesji Rady Powiatu w dniu 29 listopada 2024 roku przez 

Tomasza Fiflelskiego. Radny pyta dlaczego nie zamontowano piłkochwytów na boisku 

przy CKZIU w Więcborku? Ponadto T. Fifielski zapytuje czy planuje się je założyć w 

roku 2025? 

Załącznik: 

1. Zapytanie (Z-19) Tomasza Fifielskiego. 
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vc* 
Tomasz Fifielski 

Więcbork, dnia 29.11.2024r. 
Pan 
Przewodniczący 
Zarządu 
Powiatu Sępoleńskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu 

ZAPYTANIE nr 5/2024 

na sesji / w okresie miedzy sesyjnym 

Stosownie do zapisu § 25 ust. 2 Statutu Powiatu Sępoleńskiego składam 
zapytanie w sprawie: 

wybudowanych boisk przy LO I CKZiU w Więcborku, a konkretnie dolnego 
boiska, gdzie są wykonane m.in. linie do tenisa ziemnego. Dlaczego nie ma 
piłkochwytów, co było przyczyną, ze nie zostały zaprojektowane i ujęte 
w zadaniu?. Czy w związku z powyższym jest zaplanowane ich wykonanie 
w 2025r.? 
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